
Protokoll frin extrastfimma i Malma Backe samfiillighetsfiirening GA:15
2024-tt-25

1. Uppriittande av fiirteckning iiver ndrvarande medlemmar.
Vid stimman fanns 17 rostberiittigade medlemmar frln sm8husen (16) samt frin
bostadsreittsforeningen Malma B acke ( 1 ) nlirvarande.
Enligt $$ 12 och 49, "lag om forvaltning av samfiilligheter" (1973:1150) har delZigare i samftillighet
normait en (1) rost oavsett antalet deliigarfastigheter i hans ligo och oavsett deras andelstal. I friga
som har ekonomisk betydelse skall rostriitten pi medlems begiiran bestiimmas av andelstalet, dock
hogst till en femtedel av det vid sammantradet eller strimman representerade rdstetalet.
Det innebiir att medlemmen bostadsrZittsforeningen Malma Backes rostriitt var 4 roster, dvs en
femtedel av rcisterna.
Totalt kan alltsi 20 roster avliiggas under stlmman i friga som har ekonomisk betydelse.

2. Val av ordfiirande fiir stimman
Walter Puccio viiljs tiil stiimmans ordfdrande.

3. Val av sekreterare fiir stiimman
Maria Orvehed viiljs till stiimmans sekreterare.

4. Val av tvi justeringsmfln tillika riistrdknare
Jan Backlund och Eva Persson v?iljs till justeringspersoner och rostriiknare for stamman.

5. FrAga om kallelse till stiimman behiirigen skett
Stiimman finner att kallelsen till stiimman behorigen skett.

6. Fiiredragning av prognos fdr 2025 irs utgifts- och inkomststat och styrelsens fiirslag
till utgifts- och inkomststat samt debiteringliingd

Ordfrirande foredrar 2025 irs utgifts- och inkomststat enligt foreningens ekonomiska fdrvaltares
prognos. Samfiillighetens resultat for 2023 var -160 tkr, och fcjr 2024 5r prognosen att resultatet blir
-364 tlrr.2025 kommer vatten- och vdrmeavgifterna att oka med ca 14 oh rcsp. I0 oh, fdrutom Ovriga
kostnaders Arliga 6kning.

7. Styrelsens fiirslag till hiijning av avgiften med.25 o/o

Styrelsen foreslir att avgiften hdjs med 25 o , och att hojningen foljs upp vid ordinarie irsmote
2025.
Omrostning om styrelsens f<irslag till hiijning av avgiften med 25o/o resslterar t 12 roster fcir
styrelsens forslag, och 6 rcister emot styrelsens fdrslag.
Styrelsen kommer diirfor att hoja avgiften med25 oh frltn lll 2025, och att folja upp
avgiftshoj ningen vid ordinarie S.rsmote 2025 .

8. Ovriga frigor
Diskussion:
Laddning av bilar, laddstolpar: det finns nigra laddstolpar som 6gs av samfiilligheten GA8. Det gir
att hcjra av sig till dem om det finns intresse for laddstolpar.
Kondens i vattenmiitarna har varit ett Sterkommande problem. Det iir samf[lligheten som 6ger
vattenmdtarna, och som star fcir kostnaden om de behover bytas ut.

9. Meddelande av plats diir stf,mmoprotokollet hilles tillgiingligt
Stiimmans protokoll h611s tillgiingligt pi foreningens anslagstavlor och pfl webbplatsen
https ://malmabacke. se/.



10. Stiimman avslutas av ordforande Walter Puccio.

Vid protokollet - .j Ordfcirande
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